
 

PROTOKOLL FRÅ STYREMØTE I NORSK BOBILFORENING REGION MIDT 

Dato: 16-17. november2022 

Sted: Scandic Hell på Stjørdal. 

Møtt: Karl S. Olsen, Mona Stenersen, Harry Rypdal, Edvar Hoston, Odd B Gabrielsen, 

Bjarne Sund, Wainy Stenkløv, Thomas Charles Solbakken. 

Meldt avbud: Lill Hege Sortehaug 

Ikke møtt: Petter Edvard Mathisen 

Det ble bestemt at det var behov for et fysisk møte. Det ble lagt til Scandic Hell på grunn av 

nærhet til flyplass. Det var også behov for et lengre møte for å starte på planleggingen opp 

imot landsmøtet som skal arrangeres i Selbu, med Region Midt som arrangør. 

Det var egentlig planlagt fra onsdag til fredag. På grunn av diverse sykdom på Møre, ble 

møtet kortet ned og ble avsluttet på torsdag kveld. Dermed sparte vi også en del tusen på 

hotellregningen. Positivt opp i det hele. 

SAKLISTE: 

Sak 41-22. Landsmøte 2023. 

På styremøte den 12. oktober 22, ble det enstemmig vedtatt at Region Midt tar på 

seg å arrangere Landsmøtet 2023. Styret går inn for å arrangere det på Årsøya i 

Selbu. Der er det plass for flere hundre biler og det er strøm til 300 biler. Det kan vist 

enkelt utvides ved behov. 

Det ble brukt mye av tiden på planlegging av dette arrangementet. Det ble utarbeidet 

et internt, detaljert arbeidsnotat for dette. Å arrangere landsmøte er et stort 

arrangement og krever at alle bidrar. Det vil bli mange planleggingsmøter fremover. 

Første møte blir på januar 2023. 

 

Sak 42-22. Planer for Region Midt 2023 

• Årsmøte i april på møre. Kanskje Ørskogfjellet. De har mat og alt. 

• 28-30 april er forslått som en god dato. Da bør det være bare veier. Karl bekrefter til 

styret om datoen er ledig. 

• Det må endres en del på vedtektene dersom det blir deling. Skal til slutt behandles i 

landsstyret. Mye arbeid med deling av region midt. 

• Hva med å lage et Arbeids Utvalg i Region Midt? Sette opp møteplan? Karl, Wainy og 

Edvar blir et Arbeidsutvalg. 

• Teams og 2 fysiske styremøter i året.  

• Starte tidlig på januar med planverk til Selbu 

• Tar ting på sparket frem til jul. 

• Alvoret starter først på Januar.  

• Treffkoordinatorene snakker sammen og lager en oversikt over kjente treff vi vet om 

pr. dags dato. Sendes ut til styret. 

• Tove og Edvar arrangerer fårikåltreff på Storås til høsten. Første helga på oktober 29-

1 oktober/november. 

• Fårikåltreff på møre 12-15 oktober.  

• Edvar og Tove vurderer å arrangere treff på campingen på Råkvåg i pinsa. 

• Må snakke med Rolf som også tenker et treff i pinsa. 

• Kalle delte ut en del nyttige skriv og lokale reglement. 

• Gikk igjennom skjemaene og det ble en del diskusjon og endringer. Sendes ut til 

styret. 

• Neste styremøte blir på Teams etter at AU har hatt sitt møte. Dato ikke bestemt enda. 

• Leder tar kontakt med kontoret og får tak i diverse utstyr for vi trenger for drifta 

fremover.. 

 



Sak 43-22. Tiltak i forhold til forhandlerne. 

• Hvordan selge oss til forhandlerne. Besøke dem litt oftere? 

• Region sør følger opp forhandlerne. Et bra opplegg. Her må vi kanskje bli litt flinkere. 

• Treffkoordinatorene kan kanskje styre dette? 

• Rune Stenkløv vil gjerne bidra på sånne ting. 

• Hva om å få med Løviknes? Odd tar saken opp imot Løviknes Caravanimport og får 

til en avtale der. 

 

Sak 44-22. Verving av nye medlemmer. 

• Tove og Edvar driver litt med verving rundt omkring. 

• Kalle bestiller reklameartikler fra kontoret. Vi jobber videre med saken. 

• Leder tar kontakt med Rune Stenkløv angående medlemsverving. 

 

Sak 45-22. Møte med valgkomiteen. 

• Valgkomiteen må settes i gang. Olav Næss og Rune Stenkløv møtte. 

Oddvar Halås hadde gyldig fravær. 

• Følgende personer er på valt på årsmøte 2023. 

• Karl S. Olsen, Wainy Stenkløv; Petter E. Mathisen, Odd B. Gabrielsen og Edvar 

Hoston 

• Alle tok gjenvalg etter en spørrerunde. 

• Det ble presisert av Webansvarlig går inn i styret som styremedlem og ikke 

varamedlem. 

• Karl orienterte litt om diverse saker og ting. 

• Rune og Oddvar ønsker ikke å rykke opp som leder i valgkomiteen. 

• Spørsmål fra Olav om deling av regionen. Karl forklarte sakens gang. 

• Spørsmål fra Olav om landsmøte. Det går av stabelen på Årsøya, Selbu 10-13 

august. 

Selve Landsmøtet arrangeres på lørdag kl. 11.00 – 15.00. 

 

Sak 46-22. Eventuelt. 

• Kona til Oddvar har blitt syk, så han kommer ikke til møte med valgkomiteen. 

• Hengeren som nå er på Møre, blir der og den andre som står på Hovin blir i 

Trøndelag. Det må jobbes for å få solgt inn reklame på hengerne. Alle i styret jobber 

og spør bedrifter om reklame på hengerne. Hengeren som står på Hovin, tar Thomas 

hånd om. 

• Odd B. Gabrielsen er på valg i 2023. Han er litt misfornøyd med at han ikke får 

konkrete oppgaver å jobbe med. Han vil gjerne bli pålagt oppgaver å jobbe med. Her 

må leder og resten av styre delegere så han får noe å jobbe med. Han hevder han 

har god tid til å bidra. Prisverdig med en sånn innstilling. 

• Avstand mellom bilene på fårikåltreff og andre egne treff er fortsatt 3 meter. 

• Thomas har laget et regneark for regnskap på bobiltreff. Det ble godkjent av Wainy 

og vil bli distribuert til alle i styret i form av et Excel-regneark. Han sender det til Edvar 

som finpusser det og sender det ut. 

• Karl sender ut referat fra landsmøte til alle styremedlemmer. KUN TIL LESING. 

• Det vil også bli sendt ut taushetserklæring som alle skal signere på et eller annet vis. 

• Harry stenger ned Facebook gruppa han er administrator på og gjør den usynlig.  Vi 

oppretter en ny gruppe når vi har tatt stilling til retningslinjene for innmelding i gruppa. 

• Skrive et notat til landsstyret. Dette for å få svar på hvilke oppgaver eller aktiviteter 

den Politiske Komite driver med. Likedan den Tekniske Komite. 

 

Trondheim 20.11.2022  Edvar Hoston 

Referent. 


